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Koninkrijksrelaties
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Plaats en datum: Den Haag, 6 september 2017
Betreft: Verzoek commissie om rappel brief sociaal minimum en nadere specificatie te 

verstrekken van de stortingen vanaf 2010 (inclusief werkgevers- en 
werknemerspremies) in het Pensioenfonds Caribisch Nederland (PCN)

Ons kenmerk: 2017Z11329/2017D24186

Geachte heer Plasterk,

Namens de vaste commissie voor Koninkrijksrelaties verzoek ik u om een brief (vanwege agendering 
voor het AO pensioenen en sociaal minimum Caribisch Nederland graag uiterlijk 25 september a.s. te 
ontvangen), waarin ten aanzien van het Pensioenfonds Caribisch Nederland (hierna: het fonds) 
antwoord wordt gegeven op de navolgende feitelijke vragen:

- hoeveel werkzame deelnemers (pensioenpremiestorters) had het fonds eind 2010, eind 2011, eind 
2012, eind 2013, eind 2014, eind 2015, eind 2016 en eind juni 2017?
- hoeveel "slapers" waren er eind 2010, eind 2011, enz. (zie voor de datareeks hierboven)?
- hoeveel pensioengerechtigden waren er eind 2010, eind 2011, enz. (zie voor de datareeks 
hierboven); indien van toepassing onderscheiden naar reguliere pensioengerechtigden en 
arbeidsongeschiktheidspensioengerechtigden?
- wat zou DNB eind 2010, eind 2011, enz. (zie voor de datareeks hierboven) aan maatregelen hebben 
moeten treffen indien het een Nederlands pensioenfonds zou hebben betroffen, op basis van de 
dekkingsgraad o.b.v. de marktrente eind 2010, eind 2011, enz. (zie voor de datareeks hierboven)?
- wat had de dekkingsgraad eind 2010, eind 2011, enz. (zie voor de datareeks hierboven) moeten zijn 
indien het fonds de pensioenen had willen indexeren?
- hoeveel geld aan premies hebben de werkgevers per eind 2010, eind 2011, enz. (zie voor de 
datareeks hierboven) in het fonds gestort en hoeveel had dat eigenlijk moeten zijn?
- hoeveel geld aan premies hebben de werknemers per eind 2010, eind 2011, enz. (zie voor de 
datareeks hierboven) in het fonds gestort en hoeveel had dat eigenlijk moeten zijn?
- door wie, c.q. welke instantie, zijn in de jaren vanaf 10-10-2010 welke extra stortingen gedaan?.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Koninkrijksrelaties,

T.N.J. de Lange


